



ဖီလစံာ်အခိာ်တီ

ကျိာ်စ့ဂ့ၢ်ပီတၢ်တိစၢၤမၤဖီလစံာ်- တၢ်ဂ့ၢ်ကျၢၢ်တၢ်လၢကျိာ်ညီညီ (**Plain Language Summary**)

တပ်ပညိဉ်-

လၢကတဲဒီးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါပုၤဆါဒီးအဲဒဲသ့ၣ်အပူၤခါၣ်စးလၢအိၣ်ဒီးမူဒါလၢကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတၢ်တီၣ်ကျဲၤဒီးဖိလစံၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်ပုၤပၤဆါတၢ်တဖၣ်လၢကတိၣ်စၢၤမၤပုၤလၢအဖျါလၢလိၣ်ဘၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖိလစံၣ်-

ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတၢ်တီၣ်ကျဲၤ-Akron ဖိသၣ်အတၢ်ဆါဟံၣ် (Children’s) ဟ့ၣ်လီၤသးမၤတၢ်လၢကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအိၣ်ဒီးအကံၢ်အစီဆူပုၤဆါလၢပမၤစၢၤအီၤ, လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အပူၤမ့ၢ်ဂ့ၢ်တဖၣ်တၢ်အပူၤမ့ၢ်ဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. Children’s လူၤပိၣ်မၤထွဲဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသိတၢ်ကူစါယါဘျါဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတၢ်သိၣ်တၢ်သိ (EMTAL), ဒီးတၢ်မၤယုၣ်မၤသးကံးကမံးတံၢ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသိတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ဘျါတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်မိၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် အဲဒဲသ့ၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢတတူၤထီၣ်ဒီးအိၣ်လၢကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်ဖိလစံၣ်အံၤအဖိလၢဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တကးဒီးဘၣ်အမဲၣ်ညါ, ဖိသၣ်အတၢ်ဆါဟံၣ် တမၤသးဟးဂီၢ်ပုၤလၢအယုမၤန့ၢ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသိတၢ်ကူစါယါဘျါဒီးကသံၣ်ကသိတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲခိဖျါယုတၢ်ဘူးတၢ်လဲအပူၤတချးလၢတၢ်ကူစါယါဘျါ မ့တမ့ၢ် တြီတၢ်ယုက့ၢ်ကဒ္ဒစရီတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်လၢမၤတံၢ်တံၢ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသိတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ဘျါတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဖိသၣ်အတၢ်ဆါဟံၣ်ဟ့ၣ်လီၤဒဲဒဲကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်တီၣ်ကျဲၤလၢအကံၢ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်ပုၤသၢဖုတဖုတၢ်အုၣ်ကီၤယုၣ်ဒီးတၢ်ဖဲတၢ်မၤတၢ်အုၣ်ကီၤ, Medicaid , ဒီးကီၢ်စဲၣ်ဒီးလီၢ်ကတိၣ်တီၣ်ကျဲၤအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အုၣ်ကီၤမ့ၢ်တအိၣ်ဘၣ်အလီၢ်န့ၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးကတိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်ဒီးတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်ကြးဝဲဘၣ်လဲလၢကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်ဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢတၢ်အိၣ်ဆိးထီၣ်ဘိ, ဟံၣ်ဖိယိဖိတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်, ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိအဒိၣ်အဆဲးလၢပုၤဆါတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ မ့တမ့ၢ် တမၤန့ၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤလၢလၢလိၣ်လိၣ်ဘၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်ကသးထီၣ်ထီၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်အကတီၢ်ထဲဒၣ်ပုၤသၢဖုတဖုတၢ်မၤစၢၤလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢမ့တမ့ၢ် ပုၤဆါဆါတကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢပုၤသၢဖုတဖုတၢ်န့ၢ်ဘျးတဖၣ်အဂီၢ်လၢအခါန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်တီၣ်ကျဲၤ (HCAP/တၢ်ကွၢ်ထွဲကလီ)-

ပုၤတဖၣ်အံၤကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်တီၣ်ကျဲၤ (HCAP/တၢ်ကွၢ်ထွဲကလီ) တၢ်တီၣ်ကျဲၤ ဝဲအဲဒဲသ့ၣ်မ့မ့ၢ် ပုၤဆါဆိးထီၣ်ဘိ Ohio, အိၣ်ဒီးတၢ်ဟဲန့ၣ်လဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်တချးတၢ်ထုးကွၢ်ခိသ့ ဝဲ မ့တမ့ၢ် ဝဲဒဲဒဲရၢၣ်တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်အပတီၢ်အဖိလၢ, ဒီးတမ့ၢ် ပုၤဒီးန့ၢ် Medicaid ဘၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.

ဖိသၣ်အတၢ်ဆါဟံၣ် တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲ-

ပုၤတဖၣ်လၢတၢ်ဆါတံၢ်လၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ HCAP မ့တမ့ၢ် Medicaid အဂီၢ်န့ၣ်တၢ်ကမၤအဲဒဲသ့ၣ်ပတံထီၣ်တီၣ်ကျဲၤတဖၣ်န့ၣ် အဂီၢ်တချးလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲဆိကမိၣ်တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ Children’s တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်တီၣ်ကျဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်တကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ Medicaid မ့တမ့ၢ် HCAP အဂီၢ်န့ၣ်, ပုၤဝဲအံၤဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်တီၣ်ကျဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤတဖၣ်အံၤကဘၣ်မ့ၢ်ပုၤဆါဆိးထီၣ်ဘိ Ohio မ့တမ့ၢ် Pennsylvania . ဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်ဟဲန့ၣ်လဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်တချးတၢ်ထုးကွၢ်ခိသ့လၢ ဝဲဒဲဒဲရၢၣ်တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်အပတီၢ်တၢ်ဟဲန့ၣ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ ၃၀၀% အဖိလၢန့ၣ်လီၤ.

စုခဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်ထီၣ်ရီၤလၢတၢ်ယုကဒါက့ၢ်အီၤ (AGB)-ပုၤဆါလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်န့ၣ်တၢ်တယုအါထီၣ်အီၤတၢ်အပူၤလၢဂီၢ်ဂီၢ်အူအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသိတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်လိၣ်ဘၣ်ထီၣ်ရီၤတဖၣ်အါန့ၢ်ဒီးစုခဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်ထီၣ်ရီၤလၢတၢ်ယုကဒါက့ၢ်အီၤလၢပုၤဆါလၢအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကဘၣ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်လဲၣ်- ကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်လဲၣ်ပတံထီၣ်,ယုၣ်ဒီးကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်တိၣ်စၢၤမၤတဖၣ်ဖိလစံၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ကျဲၤတၢ်လၢကျိၣ်ညိညိ (Plain Language Summary), အံၤန့ၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့လၢကျိၣ်လီၤဆိတဖၣ်အပူၤ, ခိဖျါတၢ်လီၢ်လၢလၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ-

- ကိးကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ဖဲ ဒီးယုထီၣ်တၢ်ကဆုၢ်န့ၢ်တၢ်ကွဲးဒိကလီၢ်ခိဖျါလဲၣ်ပရၢတး မ့တမ့ၢ် အံၤမ့(လ)တက့ၢ်.
- အံၤမ့(လ)ပကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်တဖၣ်ဖဲ FinCounsel@akronchildrens.org နကယုထီၣ်တၢ်ကွဲးဒိခိဖျါလဲၣ်ပရၢတး မ့တမ့ၢ် အံၤမ့(လ)တက့ၢ်.
- ကွဲးလဲၣ်ဆူကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးဝဲ One Perkins Square, Akron, OH 44308 ဒီးယုထီၣ်လၢတၢ်ကဆုၢ်န့ၢ်တၢ်ကွဲးဒိတဖၣ်, လၢတအိၣ်ဒီးအပူၤန့ၣ်တက့ၢ်.
- လဲၣ်ကွၢ် Akron Children’s အပုၤယဲၤသန့ဝဲ <https://www.akronchildrens.org/cms/content/3f8d0821c7aba03c/>
- ဟဲလၢနီၢ်ကစါပတံဆဲးလီၤမံးဒီးထီၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်ဝဲဒဲဒဲလၢအိၣ်သ့ၣ်လီၤသးဝဲတၢ်ဆါဟံၣ်သၢကထာတကထာဝဲ One Perkins Square, Akron, OH, 44308

လံၣ်တီၣ်လံၣ်မိလၢတၢ်လိၣ်ဘၣ်အီၤတဖၣ်-ပုၤပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်လီၤလံၣ်တီၣ်လံၣ်မိလၢကဒုးန့ၣ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ကျဲၤလၢအဘၣ်ထွဲဘၣ်သးဒီးတၢ်ဆါတံၢ်တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ, ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ကျဲၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ကဲထံဖိကီၢ်ဖိ, တၢ်အိၣ်ဆိးထီၣ်ဘိဒီးကျိၣ်စ့ၣ်ဝိတ်ဟဲန့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.